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To a@minvws nll
IE Kj ^^5H3 iH@minvws nl]10 2eCc @minvws nl]

From

Sent Tue 5 26 2020 7 56 26 AM

Subject RE SPOED reactie MinVWS op VSO vraag 5

Tue 5 26 2020 7 56 26 AMReceived

Eens ik zou alleen toch het laatste deel van de gele zin verwijderen als deze wens bestaat Het klinkt alsof het ook een optie is

dat de familie de zorg permanent wil overnemen terwijl het bedoeld was als tijdsaanduiding

Groeten ®

Van ggggfr Jgj^ 5 minvws nl

Verzonden dinsdag 26 mei 2020 09 46

Aan 10 2e |@minvws nlm

10 2e 10 2eHJS^@minvws nl

Onderwerp FW SPOED reactie MinVWS op VSO vraag 5

|@minvws nlCC

10 2e

Vraag 5 is aangepast nav opmerking minister Ben je akkoord met het antwoord

Groet

10 [2S

Verzonden dinsdag 26 mei 2020 09 33

Aan

Onderwerp RE SPOED reactie MinVWS op VSO

10 2a 10 2» l Siminvws nl

Dit is de platte tekst

Vraag 5 MinVWS

Vraag

Kan de minister toezeggen dat kwetsbare bewoners van instellingen verpleeghuiszorg gehandicaptenzorg die naar huis worden

gehaald door familie om contact mogelijk te maken of hen beter te beschermen tegen het coronavirus gedurende de periode dat

de crisismaatregelen van kracht zijn te alien tijde het recht behouden om terug te keren naar de instelling

Antwoord

Als de familieleden besluiten hun naaste mee naar huis te nemen betekent dit dat er leegstand ontstaat bij de zorginstelling en

zij volgens de huidige beleidsregels een client na 14 dagen afwezigheid moeten uitschrijven In samenspraak met onder andere

de NZa en ZN wordt de leegstand in de zorginstelling ontstaan door het corona virus echter gecompenseerd volgens een

speciale COVID 19 beleidsregel van de NZa Omdat de zorgaanbieder wordt gecompenseerd voor leegstand en de client niet na

14 dagen wordt uitgeschreven blijft de kamer gereserveerd voor de client Dit betekent dat de client de kamer in de

zorginstelling behoudt en kan terugkeren naar de eigen kamer als deze wens bestaat Er wordt binnen VWS al besproken in

hoeverre de door corona ontstane leegstand in verpleeghuizen opgelost kan worden Daarnaast gaat VWS in overleg met de

koepels om te bespreken op welke manier en met welke afspraken naasten weer terug kunnen keren in de zorginstelling ZN en

ActiZ adviseren familieleden en zorginstellingen om afspraken rondom de verantwoordelijkheid van zorg en de terug keerga rantie

schriftelijk vast te leggen

10 2» 10 2» a3minvws nlVan

Verzonden dinsdag 26 mei 2020 09 30

Aan Q E31 Sminvws nl

Onderwerp RE SPOED reactie MinVWS op VSO

Ik heb in het document wat toevoegingen geplaatst Ik hoop dat je emit komt Kon het niet met wijzigingen bijhouden doen dus

met ballonnetjes in de tekst

Het moet dan ook bij de andere vragen aangepast worden

Doei
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[@minvws nl10 2e

Verzonden dinsdag 26 mei 2020 08 25

Aan

Onderwerp RE SPOED reactie MinVWS op VSO

10 2» l@minvws nl

Hahaha

Hierbij

10 2e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden dinsdag 26 mei 2020 08 23

Aan @ minvws nl

Onderwerp RE SPOED reactie MinVWS op VSO

Hoi

Ik had je mail van gisteren nog niet gelezen Waar vind ik het document met de laatste tekst Want ik kan het niet uit mijn
hoofd doen Overigens moet je dan alle 8 vragen herzien Wat een gezeik

l 5 minvws nl{10 2e

Verzonden dinsdag 26 mei 2020 07 56

Aan I0 2s 10 2e 10 2e@minvws nl

|@minvws nl

@minvws nl

0 2»CC

Onderwerp RE SPOED reactie MinVWS op VSO

Collega s

Volgens mij heb ik nog geen nieuw antwoord van jullie ontvangen Graag ontvang ik die zo snel mogelijk Mis alleen die van

jullie nog

Groet

Verzonden maandag 25 mei 2020 15 28

Aan 10 2e 0 10 2el@ minvws nl |@minvws nl

2el| 5 minvws nl | 5 minvws nl |
H@minvwsinl iominvws ni |

@minvws nl

m Rs m

101 26 @minvws nlm m

I 1 M@minvws nlCC

Onderwerp SPOED reactie MinVWS op VSO

Dag collega s

Hierbij de reactie van minister van VWS Graag jullie antwoorden zo snel mogelijk retour 17 30 uur en afgestemd met je
MT directeur Het aangepast antwoord graag in de mail terug niet in een apart document

MVWS heeft de volgende opmerkingen
de toedeling MVWS MMZS is niet overal even adequaat PBM MMZS Testen MVWS Graag aanpassen \ 10 2e

10 2e

m vraag 10 20 wordt gesproken over de aanname dat patienten vooral in de acute zorg terecht zouden komen ls dat

nou het goede narratief Het was niet alleen de aanname daar was ook de eerste hoos aan patienten en het gebrek aan

PBM uit zich daarals eerste Graag naar kijken aanpassen GMT

Graag beter formuieren vraag 5 14 27 79 135 147
mmm

o Vraag 5 zin over behoud kamer preciezer formuieren kamer blijft geen twee jaar vrij LZmH

o Vraag 14 zinnen over dat CIZ niet meer op huisbezoek kan waarom niet Kan toch weer LZ

o Vraag 27 Ten aanzien van de vragen of het aantal besmettingen en overlijden minder snel daalt dan de minister

lijkt te veronderstellen Dit moet beter ontkracht in het antwoord Dalend aantal besmettingen en overlijdens
die gemeld zijn zijn gewoon accuraat CZ

o Vraag 79 Dit is toch niet het antwoord op de vraag DMO

101 26 a
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Vraag 135 Durven we uit te spreken dat het beleid in het Noorden niet noemenswaardig afwijkt van de rest vano

het land en dat het verschil in besmetting zich vooral laten verklaren door de vakantiespreiding en het carnaval

10 2e

Vraag 147 dit antwoord moet hetzeifde zijn als in de Kamervragen die lop dit moment10 2eO

aanpasn 10 2e

Groet

10 2e

10 2e

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport i Directie Lanadurige zora \

Parnassusplein 51 2511 VX \ Den Haag \ Postbus 20350 \ 2500 EJ \ Den Haag
minvws nl \mobiel o6| kamer10 2e 10 2e


